
Vlag uit voor diversiteit
29 juni 2019 vond het Roze 
Zaterdag Evenement plaats. 
GroenLinks deed natuurlijk 
mee. We liepen mee in de 
Regenboog-parade en 
stonden op de infomarkt 
met een stand. GroenLinks 
staat voor een inclusieve 
maatschappij, waar iedereen 
welkom is.

Gezonde bomen
voor kap behoed
GroenLinks trekt aan 
de bel als er zonder 
goede reden bomen 
gekapt dreigen te 
worden. In september 
is na vragen van ons 
een stuk bomenkap 
gestaakt. Recent heeft 
onze fractievoorziter 
Wim Janssen steun 
weten te verwerven 
voor een motie voor 
meer bomen en meer 
groen. De motie werd 
aangenomen.

Het is december, altijd een 
mooie tijd voor een 
terugblik. Sinds mei 2018 zit
GroenLinks in Venlo in het 
college. Wat hebben we in die 
tijd voor elkaar gekregen? 

Wij, de mensen die namens 
GroenLinks in de Venlose 
gemeenteraad en het Venlose 
college zitten, zetten het in deze 
flyer eens op een rijtje.
Van boven naar beneden op de 
foto's links: Marij Pollux 
(wethouder), Wim Janssen 
(fractievoorzitter), Helma van 
der Leeuw en Huub van Eijck.

Kabelbaan van de baan 
Als verantwoordelijk wethouder 
heeft Marij Pollux dit project 
gelukkig weten te stoppen. Het 
Kazerneterrein krijgt een 
realistischer invulling op meer 
Venlose schaal.

Vuurwerkvrije zones stapje 
dichterbij
Op aandringen van GroenLinks 
is de burgemeester van Venlo 
gestart met een onderzoek om 
te weten te komen in hoeverre 
er in de wijken draagvlak is voor 
het instellen van vuurwerkvrije 
zones. Venlo-Zuid heeft gerea-.

Bezuinigingen 
cultuur voorkomen
GroenLinks vindt 
cultuur belangrijk en 
laat dat in haar keuzes 
merken. Dit jaar 
hebben we weten te 
voorkomen dat een 
geplande bezuiniging 
van 2,5 procent op alle

Verduurzaming bij 
grote evenementen
Wethouder Marij Pollux 
is met evenementen in 
overleg over 
verduurzaming. Ze gaat 
ze steunen om stappen 
te zetten. Niet alles 
tegelijk, maar er moeten 
stappen gezet worden.

Goed nieuws uit Q4
Ook heeft onze wethouder het 
voor elkaar gekregen dat 
bewoners van Q4 de gelegenheid 
krijgen om panden aan te kopen. 
Goed nieuws voor mensen deze 
mooie wijk.

culturele verenigingen doorgang vond. Voor 2020 
heeft onze wethouder Marij Pollux zelfs weer meer 
geld toegekend aan poppodium Grenswerk!

geerd en heeft een comité hiervoor opgericht. Wij hopen 
dat dit een begin mag zijn dat navolging krijgt zodat er 
minder overlast zal zijn voor mens, dier en milieu.

Financiën lopen voor 
op planning
Het huidige gemeente-
bestuur is erin geslaagd om de 
financiële positie van Venlo te 
versterken. Hiervoor waren, ook 
voor GroenLinks, soms moeilijke 
en dappere besluiten nodig, 
maar daardoor gaat het nu 
sneller dan gepland, financieel 
een stuk beter met de gemeente. 


